
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 19. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 64

Ministeren bedes kommentere artiklen ”Ny 24syv-platform får kritik for konstruktion: "Det

er en gråzone"” fra Mediawatch fra den 17. december 2018 og redegøre for, om det er i

overensstemmelse med Radio24syv’s sendetilladelse og rolle som public-servicemedie,

at man lægger kanalens podcasts på en ny kommerciel podcastplatform, som Ra-

dio24syvs ejer står bag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mogens.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav

formand
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